
    Am apreciat mereu susținerea colegilor PNL din Consiliul Local Podu Iloaiei și suportul primit din partea
Consiliului Județean Iași și a președintelui Costel Alexe, mereu dispuși să asculte și să caute soluții pentru
proiectele orașului nostru!
    Așa că tot ce îmi doresc, dragilor, este să CONTINUĂM ÎMPREUNĂ pentru un Podu Iloaiei așa cum ni-
l dorim toți: modern, prosper și civilizat!

Cu apreciere,
Ioan ALEXA

Primarul Orașului Podu Iloaiei

     Dragilor,

    Dacă mă uit în urmă, nu-mi dau seama când au trecut aproape 4 ani de
când voi ați decis, prin vot, să vă reprezint ca primar al orașului Podu Iloaiei.
    Am preluat o primărie cu o datorie de 1 milion de euro și astăzi suntem o
primărie cu ZERO DATORII și cu un buget record de 40 milioane de euro!
Am reușit o performanță imensă! Înainte de a veni la primăria Podu Iloaiei,
orașul nostru nu a accesat  niciun proiect pe fonduri europene! 
    Am promis dezvoltare prin fonduri europene și m-am ținut de cuvânt: în
prezent, orașul Podu Iloaiei este în topul celor mai eficiente primării din
România la atragerea de fonduri europene și un model de bună administrație!
    N-aș fi reușit fără voi, stimați cetățeni ai orașului Podu Iloaiei! Voi sunteți
echipa mea, oamenii fără de care n-aș fi fost în funcție! 
     

construim
ÎN PODU ILOAIEI

     
     În acest prim mandat la Consiliul Județean Iași, am construit un
aeroport nou, care este astăzi cea mai mare investiție locală din
ultimii 30 de ani, pentru ca ieșenii din Diaspora să ajungă mai ușor
acasă. Am modernizat complet Spitalul pentru Copii ,,Sfânta
Maria” pentru că sănătatea copiilor noștri este o prioritate. Am
asfaltat drumuri județene importante, construim parcuri industriale
care vor crea noi locuri de muncă, am început lucrările la cel mai
mare proiect de extindere a sistemului de apă și canalizare în peste
100 de localități din județ și aducem gazul românesc în casele
dumneavoastră. 
   Am lucrat împreună cu primarul Ioan Alexa și echipa liberală din
Consiliul Local pentru ca dumneavoastră să fiți mândri de orașul în
care trăiți. Acum, trebuie să continuăm acest parcurs al dezvoltării!
     Primarul Ioan Alexa este un om dedicat comunității, un om care
a muncit pentru a face un oraș modern și frumos.     
      Împreună construim în Podu Iloaiei! Împreună dezvoltăm Iașul!

Cu sinceritate,
Costel ALEXE

Președintele Consiliului Județean Iași



WHERE

REALLY GREAT PLACE

123 ANYWHERE ST., 
ANY CITY

ÎN PODU ILOAIEI
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